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ZAPISNIK  
SA 6. SJEDNICE VMO GRAD TRSAT 

 
 
6. sjednica VMO Grad Trsat održana je 19. listopada  2023. godine (četvrtak) u 18:00 sati u 
prostorijama mjesne samouprave (Trg Viktora Bubnja 2A). 
 
 
Sjednici su bili nazočni: 
- Sanja Lujić Pirc, predsjednica VMO 
- Daniel Antunović, zamjenik predsjednice VMO  
- Hrvoje Devčić, član VMO 
- Aleksandar Salević, član VMO 
- Nika Pavlinić, tajnica MO Grad Trsat 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- Paul Simunović, član VMO 
 
 
Zapisnik s 5. sjednice VMO Grad Trsat usvojen je jednoglasno.  
 
 
Za sjednicu je predložen slijedeći 

 
DNEVNI RED 

 
1. Izvještaj o provedenoj prog. akt.- Memorijalni turnir Marijan Dragoslavić 
2. Male komunalne akcije za 2024. godinu- usvajanje stavaka 
3. Zaprimljeni/poslani dopisi građana/nadležnih službi 
4. Tekuća komunalna problematika 
5. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
AD 1 
 Vijeće MO Grad Trsat je 19. kolovoza 2023. godine u suradnji s BK Trsat organiziralo 

memorijalni boćarski turnir posvećen Marijanu Dragoslaviću, dugogodišnjem predsjedniku 
i članu BK Trsat. Na turniru je sudjelovalo 12. ekipa, a prva četiri mjesta osvojili su redom 
BK Kostrena, BK Trsat, BK Grbci i BK Ivankovo- Trsat. Za realizaciju programske 
aktivnosti utrošeno je 235,91EUR. 

 



 Zaključak: 
 Vijeće je jednoglasno prihvatilo Izvještaj o provedenoj programskoj aktivnosti 

Memorijalni turnir Marijan Dragoslavić.   
 
 

 
AD 2 
 Vijeće mjesnog odbora Grad Trsat je nadležnim službama na obradu dostavilo 25 prijedloga 

Malih komunalnih akcija za 2024. godinu. Nakon provedene obrade Vijeću je dostavljena 
lista prijedloga koji se mogu realizirati uz koje je naveden iznos potreban za realizaciju dok 
je kod stavaka koje se ne mogu realizirati iz sredstava Malih komunalnih akcija dana 
napomena koji su razlozi nemogućnosti realizacije ili odbijanja prijedloga. Vijeće za 2024. 
godinu ima na raspolaganju 35.096,00€ sredstava. Ukupna vrijednost obrađenih stavki 
iznosi 142.500,00€. 

 
 Zaključak: 
 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje te je uslijedila rasprava o 

obrađenim stavkama. Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno odlučilo da se za 
pojedine stavke zatraži dopuna komentara, odnosno da se sačekaju očitovanja 
Upravnog odjela za urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo. Nakon što Vijeće 
zaprimi sva očitovanja nadležnih službi donijeti će se konačna lista Malih komunalnih 
akcija za 2024. godinu (na sjednici u studenome). 

 
 
AD 3 
AD 3.1. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o očitovanju Rijeka plusa 

vezano za prijedlog građana da se u Šenoinoj ulici uvede jednosmjeran režim prometovanja 
i dodatna prometna signalizacija ograničenja brzine vožnje. Djelatnici Rijeka plusa izvršili 
su terenski izvid te je zaključeno kako postoje tehnički uvjeti za uvođenje jednosmjernog 
prometovanja. Obzirom da bi uvođenje jednosmjernog prometovanja kao posljedicu moglo 
imati povećanje brzine kretanja od Vijeća je zatraženo da obavijesti građane i ispita njihovo 
mišljenje o prijedlogu. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Nakon kraće rasprave 
jednoglasno je odlučeno da će Vijeće kontaktirati odvjetnički ured koji zastupa 
građane kako bi se ispitalo njihovo mišljenje o prijedlogu Rijeka plusa. 

  
 
AD 3.2. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu stanara zgrade na 

adresi Sveučilišna avenija 9 koji imaju problem s nepropisnim parkiranjem vozila na prilazu 
garaži odnosno dvorištu zgrade. Na predmetnoj lokaciji postavljene su betonske gljive no 
iste ne ispunjavaju funkciju te je stanarima svakodnevno onemogućen pristup parkirnom 
prostoru oko zgrade. Također, stanari mole da se s južne strane zgrade posadi zelenilo 
koje bi ublažilo buku i prašinu s obližnjeg gradilišta. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Nakon kraće rasprave Vijeće je 
donijelo jednoglasnu odluku da se Rijeka plusu uputi dopis u kojem se traži prijedlog 
rješavanja problema s nepropisnim parkiranjem, a stanarima će se predložiti da 
nepropisno parkirana vozila prijave prometnom redarstvu. Sadnja zelenila na 
navedenoj lokaciji trenutno nije moguća jer se na istoj odvijaju građevinski radovi na 
izgradnji prometnice OU2-C.  



AD 3.3. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu prometnog redarstva 

vezano za problem s parkiranjem u ulici Vrtlarski put. Iz prometnog redarstva predložili su 
da se u dijelu ulice Vrtlarski put uvede jednosmjerno prometovanje što bi omogućilo 
iscrtavanje parkirnih mjesta s jedne strane kolne trake. 

 
Zaključak: 
Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Vijeće je na prethodnoj sjednici 
raspravljalo o problemu s parkiranim vozilima u ulici Vrtlarski put. Od strane građana 
zaprimljena je peticija kojom se traži uklanjanje znakova zabrane parkiranja u 
navedenoj ulici te je Vijeće uz suglasnost peticiju uputilo Rijeka plusu na postupanje. 
 
 

AD 3.4. 
 Tajnica mjesnog odbora Grad Trsat obavijestila je Vijećnike o dopisu građana vezano za 

nepropisno zaustavljena vozila na Frankopanskom trgu (ispred Trsatskog svetišta) i na Trgu 
Viktora Bubnja (u blizini kioska Tiska). Građanin također napominje da je u ulici S. 
Krautzeka neposredno prije križanja s ulicom Vrlije učestalo nepropisno parkirano dostavno 
vozilo na dijelu kolnika namijenjenog kretanju pješaka (nedostaje prometni stupić). 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Nakon kraće rasprave 
jednoglasno je odlučeno da se na predmetnim lokacijama zatraži češća ophodnja 
nadležnih službi prometnog redarstva kako bi se spriječilo nepropisno zaustavljanje 
vozila i povećala sigurnost u prometu. 

  
 
 

AD 4 
AD 4.1. 
 Predsjednica Vijeća, gđa. Sanja Lujić Pirc predložila je prisutnima da se Upravnom odjelu 

za komunalni sustav i sport pošalje upit vezano za postavljenje rasvjete u Parku heroja. 
Naime, Vijeće je u više navrata predlagalo da se zahvat realizira kroz Male komunalne 
akcije no zbog visine sredstava potrebnih za realizaciju koje višestruko nadmašuju godišnji 
iznos raspoloživ mjesnom odboru prijedlog je ocijenjen kao veliki razvojni zahvat. 
Predsjednica Vijeća predložila je da se zahvat prijavi za financiranje kroz EU projekte. 

 
Zaključak: 

 Vijeće MO Grad Trsat primilo je navedeno na znanje. Nakon kraće rasprave 
jednoglasno je odlučeno da se OU za komunalni sustav i promet pošalje upit o 
mogućnosti financiranja projekta osvjetljavanja Parka heroja iz EU fondova. 

 
 
 

AD 5 
 Nije bilo prijedloga. 
 

Sjednica je završila u 20 sati. 
  

   Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
  
 

 Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 

         
 

 Predsjednica VMO Grad Trsat: 
 

                      Nika Pavlinić                            Sanja Lujić Pirc 
 


